
Møte i Hølonda menighetsråd 050324 ved Gåsbakken skole kl. 1800  

Disse møtte: Tarjei Løvik, Jørund Grønli, Jostein Jarl Sunnset, Kristin Antonsen, Marie Kulbrandstad, 

Anita Hammerås, Roald Syrstad og Inger Høgsteggen Bakken 

Meldt forfall: Bård Egil Alstad 

Ord for dagen ved Tarjei Løvik 

 

Sak 9/24: Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjent med en merknad. Sak 17/24 kan være  

Gudstjenesteplan og aktiviteter.  

Sak 10/24: Godkjenning av referat fra møte den 23.01.24:  Godkjennes med disse merknadene: 

Forslaget fra Hølonda menighet var ønske om fast sum på godtgjørelse for menighetsråd og fellesråd. 

Tillegg til forrige referat: Indeksreguleres hvert år.  

Hvis det skal utenforstående inn i et møte i Hølonda menighetsråd, bør de ikke delta i hele møtet. Bør 

kun være tilstede på saken som angår dem.  

Sak 11/24: Brev fra Beate Finanger lest av Roald Syrstad med oppklaring fra forrige møte. Det ble sagt 

at Hølonda barnegospel var nedlagt, men det stemmer ikke ettersom det ikke var meldt fra til 

Brønnøysundregisteret. Det var kun formingsutstyret som ble gitt bort, lydutstyret er fortsatt i 

Hølonda barnegogspel sitt  eie. Det har i ettertid vært samtale med tidligere leder av Hølonda 

barnegospel for å oppklart dette.  

Sak 12/24: Noen til å hjelpe Randi Vik på salmekveld. Trenger hjelp til blomster på alteret, kaffe, saft 

og kaffebrød samt dele ut salmebøker. Randi skriver plakater.  Randi og Tarjei har ansvar for 

programmet. Gjennomføres som tidligere salmekvelder. Planlagt dato etter påske, 5/4 eller 7/4.   

Inger og Kristin melder seg.   

Sak 13/24: Diakoniutvalget ønsker seg et nytt medlem. Forslag fra oss. Inger spør Grethe Oliv Kjøsen. 

Anita spør Johan Røe. Roald spør Inger Gaustad. Jostein Jarl spør Stein Haugen. Jørund  spør Reidun 

Røe og Kari Opland og  Kristin spør Ingjerd Stenset  og Synnøve Hegerberg. Gir beskjed i messenger-

gruppa hvis vi får tak i noen.  

Sak 14/24: Forspørsel fra FAU Eid skole. Samarbeid om foredragsholder. Tema: nettvett. Spleiselag 

med skolen. Hølonda menighetsråd har fått innvilget et beløp fra Trosopplæringa. Roald sjekker opp 

hvor stort beløpet vi har fått er og vi støtter med det innvilgede beløpet. Bør gjelde for hele bygda, 

også Gåsbakken skole bør få tilbud om å delta.  

Sak 15/24: Agenda 1 ved Tarjei. Et opplegg for menighetsutveksling som i utgangspunktet er brukt i 

frikirkemenighet. Ole Dahle ønsker å presentere dette som en mulighet. Kan delta på noen samlinger 

i Trondheim, kursing og samtaler i menighetslivet. Sånn det ser ut nå kan det bli en gruppe fra Melhus 

der menigheten fra Hølonda kan delta.  Koster 10000 kroner. Hvis noen er interessert, gi beskjed til 

Tarjei.  

Sak 16/24: Vår kirkeplan-nettside. Ny sentral side fra den Norske kirke. Nettside som menighetrådet 

kan få tilgang til. Vi kan samle informasjon vi får i vårt sokn. Lettere tilgang når det blir nytt råd. 

Automatisk tilgang til statistikk der. Alt på et sted. Tarjei viste en video. Plan.kirken.no.  Kan ha en  

post på møtene fremover lokalplan Hølonda menighetsråd. 



Sak 17/24 Gudstjenesteplan og aktiviteter. Kan være en fast post på møtene i Hølonda menighetsråd. 

Gudstjeneste på Morsjøen er påskeaften. Det er ordnet med løyve for scooterkjøring og musikk. 

Hølonda menighetsråd stiller med bål og bålkaffe. Den enkelte ta med seg matpakke selv. Bård Egil 

har ansvaret fra menighetsrådet. Samarbeider med Tarjei.   

KN-aksjonen: 19/3-24. Anita og Jørund har ansvaret fra Hølonda menighetsråd. Utgangspunkt for 

kjøring er Eid skole. Anita snakker med Renete som har hatt det før. Utstyret kommer fra 

kirkekontoret. 18 konfirmanter. Tarjei sender innkalling til konfirmantene.  

Besøk på skytebanen med konfirmantene. Roald og Jostein Jarl stiller 30/4-24 kl. 15-18. Tarjei kjøper 

inn grillmat. Dekkes av trosopplæringa.  

Sak 18/24: Informasjon fra oss når «Helg i bygda» ikke er mer. Enkelt infoark for Hølonda menighet 

med slekters gang, årets konfirmanter, gudstjenester. Ansvarlig fra menighetsrådet er Bård Egil og 

Tarjei med bistand fra kateket Erik.  Forslag på utgivelse er mai og oktober. Kopierer fra kirkekontoret i 

format A5 med farget forside. Inger sender en søknad til Løkbakkfondet om dekning av porto til 

utsendelse av Helg i bygda for Hølonda og kirkekaffe i 2024. 

Vi bør ha en post evt. på saklista til neste gang. 

Evt:  Penger er innvilget til minnelund. Bare å bestemme og sette i gang. Vi avtaler en runde rundt 

omkring på ulike kirkegårder i nærheten for å se.  

Orientering fra samtale med kirkeverge av Roald. Roald har vært i kontakt med Engan om å lage dør. 

Vegard visste også av en som kunne gjøre det.  Roald tar ansvar for dette videre.  Vegard jobber for 

redskapsbod og lager en plan for toalett.  

Kaffeservering av Marie og Roald. 

 

Møtet slutt kl. 2100 

 

Inger 

Referent 


